
Saša Magazinović 

Pitanje postavljeno Ministarstvu vanjske trgovine i ekonomskih odnosa BiH: 

- Zašto još uvijek nije ništa realizirano na primjeni i uspostavi potrebne strukture za 

ispunjenje preuzetih obveza iz Konvencije o međunarodnoj trgovini ugroženim vrstama 

divljih životinja i biljaka (CITES)? 

- Koji je krajnji rok u kojemu se konačno može reći da BiH može izdavati CITES dozvolu 

(vrlo konkretan datum)? 
 


